
SWB	Väst	
	
Verksamhetsberättelse	för	år	2017	
	
Styrelseledamöter	
Ordförande	
Harald	Prince	
	
Sekreterare	
Erica	Borssén	Berglund	
	
Kassör	
Jennie	Kohn	
	
Ledamot	
Lena	Borssén	
	
Ledamot	
Britt-Inger	Ivarsson	
	
Ledamot	
Ulrika	Jussila	
	
Ledamot	
Maria	Gille	
	
Ledamot	
Mikael	Johansson	
	
Revisorer	
Ordinarie:		 	 Marie	Karlsson	
	 	 Susanne	Borssén	
	
Suppleant:			 Anna	Eriksson	
	
Valberedning	
Sammankallande:	 Camilla	Andersson	
	
	 	 Helena	Eriksson	
	 	 Jessica	Nordin	



Styrelsemöte	
SWB	Väst	har	under	året	2017	haft	8	protokollförda	möten.	
	
Medlemsantal	
SWB	Väst	hade	190	medlemmar	under	året.	
	
Arrangemang	under	2017	
Föreläsning	
I	samband	med	vårt	årsmöte	den	19/3	bjöd	vi	våra	medlemmar	på	en	
föreläsning	med	klinikveterinär	och	stuteriägare	Henrik	Nyberg.	Det	blev	en	
mycket	givande	eftermiddag	där	vi	fick	ta	del	av	hans	gedigna	erfarenhet	kring	
avel.	Henrik	informerade	om	hur	man	förbereder	sitt	sto	inför	avel	och	gav	
många	tips	och	råd	inför	fölning	och	fölets	första	tid.		
		
Unghästclinic	
Den	30/4	bjöd	vi	in	våra	medlemmar	till	en	unghästclinic	med	Harald	Jönsson.	
Vid	sin	sida	hade	Harald	också	Thord	och	Ruth	Börjesson.	Under	denna	dag	fick	
publiken	se	och	höra	hur	de	olika	momenten	vid	ett	Unghästtest	går	till.	Först	
visades	löshoppning	i	ridhuset	och	sedan	hur	man	visar	sin	häst	vid	hand.	Efter	
fikat	fick	vi	se	uppsutten	hoppning	och	sist	hur	ett	ridprov	går	till.		
	
Unghästtest	
Under	helgen	den	20-21/5	genomfördes	vårt	Unghästtest.	Bedömningen	ägde	
rum	på	Brätte	utanför	Vänersborg.	På	lördagen	var	det	4-5	åriga	hästar	som	
visades	och	på	söndagen	var	det	3-åringarnas	tur.	Totalt	visades	39	hästar.	
Domare	för	dagen	var	Christina	Olsson	(exteriör),	Hans	Wallemyr	
(löshoppning),	Ruth	Börjesson	(ridprov)	samt	Marianne	Leffler	(uppsutten	
hoppning).		
	
På	lördagen	delades	ett	diplom	ut	som	dressyrtalang.	Det	gick	till	hästen	
Escalada	e.	Sir	Donnerhall	I	med	84,6%	(8-8,5-8-8-8-9-9).	Grattis	till	ägare	och	
uppfödare!	
	
På	söndagen	delades	det	ut	4	diplom	som	dressyrtalang	samt	7	diplom	som	
hopptalang.		
	
Högst	bedömda	dressyrtalang	blev	Casaccia	SC	e.	Carlton	Hill	VDL	med	48,5	p	
och	80,8%	(8-7,5-7,8-9-9).	Grattis	till	ägare	och	uppfödare!	
Högst	bedömda	hopptalang	blev	Sapphire	Moon	e.	Diamantino	VDL	med	fina	
51	p	och	85%	(8-9-7-9-8,5-9,5).	Grattis	till	ägare	och	uppfödare!	



	
Fölbedömning	
Söndagen	den	19:e	augusti	genomfördes	fölbedömning	på	två	olika	platser.	
Domare	var	Gert	Hermansson.	På	förmiddagen	var	vi	på	stall	Lyckås	i	Ljungskile	
och	på	eftermiddagen	använde	vi	anläggningen	på	Ale-Jennylunds	ridskola.	
Föreningen	vill	ge	ett	stort	tack	till	”teamet”	på	stall	Lyckås	som	tog	emot	våra	
fölvisare	och	publik	på	ett	sådant	väl	förberett	och	omtänksamt	sätt.	Detta	gav	
många	positiva	inlägg	på	vår	facebooksida	efteråt!	Domaren	och	hans	”stab”	vill	
också	särskilt	tacka	för	den	fantastiska	lunch	vi	blev	bjudna	på	innan	vi	reste	
vidare.	
Totalt	kom	34	st	föl	till	visning,	ganska	lika	fördelat	på	visningsplatserna.	Enligt	
domaren	var	årets	visade	föl	av	en	jämn	och	god	kvalitet	och	väl	förberedda.	
Fölchampionatet	var	i	Mantorp.	Stort	grattis	till	de	fina	föl	som	var	där	ifrån	vår	
förening!	
	
Bästa	dressyrstammade	föl:	
	
Ljungskile	 	 	 	 	 Ale-Jennylund	

1. Astrid	äg.	Linda	Jansson	 	 1.	Achilles	belos	boz	äg.	Karolina	
Bozovic	

2. Odöpt	äg.	Sofia	Dahlström	 	 2.	Domaniano	äg.	Felicia	Nolåker	
3. Four	Shure	äg.	Karolina	Bozovic	 3.	Supreme	V	äg.	Anna	Tifelt	

	
Bästa	hoppstammade	föl:	
	
Ljungskile		 	 	 	 	 Ale-Jennylund	

1. Kandolando	JL	äg.	Jessica	Lunddahl	 1.	Mr	Jason	äg.	Siri	Marmin	
2. Viola	äg.	Maryanne	Sörenssen	 2.	Trescado	RW	äg.Frida	

Reuterwall	
3. Odöpt.	Äg.	Ida	Wikström	 	 3.		Ikarus	Vena	äg.	Jessica	Nordin	

	
Löshoppning	

Under	hösten	2017	har	vi	anordnat	tre	löshoppningar	som	förberedelse	inför	3-
årstestet.	Tord	Börjesson	är	den	vi	anlitat	för	detta	och	vi	har	varit	på	
Ale/Jennylunds	anläggning.	Det	har	varit	väldigt	uppskattat,	då	Tord	verkligen	
har	förklarat	för	oss	vad	det	är	domarna	vill	se.	Han	har	även	delgett	oss	våra	
hästars	både	styrkor	och	svagheter.	Vi	har	sett	en	utveckling	på	de	sju	
unghästar	som	varit	med.	Detta	kommer	att	följas	upp	under	våren	med	fyra	
tillfällen	till.	Då	räknar	vi	att	de	är	väl	förberedda	inför	sitt	test.		



	
Övrig	information	
Styrelsen	för	SWB	Väst	har	under	året	haft	representanter	vid	SWB’s	
årsstämma	samt	ordförandekonferens.	Föreningen	har	också	haft	
representanter	vid	”arrangemangsträffen”	i	Stockholm	inför	planering	av	
arrangemang	2018.	
	
Vi	vill	härmed	tacka	alla	medlemmar	och	funktionärer	som	bidrar	till	en	aktiv	
förening	–	TACK!	
	
	
	 	 	 	 																			Styrelsen	för	SWB	Väst		


